

亞洲路德宗神學院申請書

Asia Lutheran Seminary

Application for Admission

保密文件

CONFIDENTIAL

1. 請用正楷填寫 Please fill in Capital Letters

2. 在適當的空格 內加上「✓」號 Put a “✓” inside the appropriate box

申請入讀年份 Admission Year: _____年 Year

擬入課程 Program of Study:

- 基督教文憑 Diploma in Christian Studies (D.C.S.)
 文學副學士(神學) Associate of Arts in Theology (A.A.Th.)
 神學學士 Bachelor of Theology (B.Th.)
 文學碩士(神學) Master of Arts in Religion (M.A.R.)
 道學碩士 Master of Divinity (M.Div.)



1) 個人資料 Personal Data

姓名：(中文) _____ (英文) _____

Name (in Chinese)

(in English)

出生日期： _____年 _____月 _____日

出生地點： _____

Date of Birth Year Month Day

Place of Birth

性別 _____ 國籍： _____

身份証或護照號碼： _____

Sex

Nationality

I.D. Card or Passport No.

地址：(中文) _____

Address (in Chinese)

(英文) _____

(in English)

電話號碼：住宅 _____ 辦事處 _____ 手提 _____

Telephone No. Home

Office

Mobile

傳真 _____ 電郵 _____

Fax

Email

職業： _____

Occupation

婚姻狀況： 未婚 已婚 離婚 鰥/寡

Marital Status Single

Married

Divorced

Widow/er

配偶姓名：(中文) _____ (英文) _____

Name of Spouse (in Chinese)

(in English)

子女年齡：子 _____ 女 _____

Ages of Children Sons

Daughters

(5) 工作/事奉(全職或部份時間受薪)經驗 (從最近的開始填寫)

Professional Work/Ministry Experience (List most recent first)

由 From (年/月 YY/MM)	至 To (年/月 YY/MM)	公司 / 機構 / 教會 Company / Church	職務 Position

(6) 應繳文件 (必須在截止日期前繳交)

Credentials (Must Hand in before Deadline)

1. 學歷證件副本 (包括證書及成績單, 並在面試當日出示正本)

Copy of Academic Records, including Certificate and Grade Reports, please be prepared to submit originals for inspection at your initial interview.

- 申請碩士學位的同學必須遞交學士學位成績單正本

To apply for the Master's degree, an official copy of your university transcript must be provided.

- 申請豁免部份學分的同學必須遞交過往修讀學課的成績單正本

Transcripts of previous study that you wish to submit for exemption of courses at Asia Lutheran Seminary

2. 身份證或護照副本

Copy of I.D. Card or Passport

3. 所屬教會或機構負責人推薦入學信 (內容包括申請人在品性、能力、恩賜、健康、心理、事奉潛能等各方面是否適合進入神學院接受訓練)

A recommendation letter from the responsible person within your church or organization must be provided, indicating your suitability for theological study, including personal character, abilities, gifts, health, psychological stability, and potential for serve in public ministry.

4. 請附上一篇個人見證, 說明報讀神學的原因, (可包括個人、屬靈、知識、專業或其他各方面)

Please attach a letter in which you state your reasons for study at Asia Lutheran Seminary. They may be personal, spiritual, intellectual, professional, or for some other reason.

5. 入學報名費 (每次報讀單一科目修讀證書課程時都需要繳交報名費) HK\$ _____

Application Fee (single course applicants must pay the application fee each time) HK\$ _____

申請人聲明 Applicant's Agreement and Declaration

1. 本人謹此聲明在本申請表填報的資料均屬正確及完備，並授權亞洲路德宗神學院索取有關本人之考試及就讀資料。

I declare that the information provided in this form is true and complete. I authorize Asia Lutheran Seminary to obtain further information about me from concerned institutions/congregations.

2. 本人明白若提供任何虛假或誤導性資料，本人的申請資格將被取消。雖經註冊，亦屬無效；而一切已繳費用，概不退還。

I understand that the provision of any false or misleading information therein shall lead to DISQUALIFICATION of my application for admission and any resulting registration. Fees paid will not be refunded.

申請人簽名： _____

日期： _____

Applicant's Signature

Date

根據個人資料 [私隱] 條例，申請人有權查閱及更改其個人資料。申請人如需查閱及更改其個人資料，請致函「亞洲路德宗神學院教務處」

Under the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the rights to request access to, and to request the correction of, their personal data. Applicants wishing to access or make corrections to their data should send written requests to The Registry, Asia Lutheran Seminary.

Official Use Only

院方記錄

Application Form Received: _____ (MM) _____ (DD) _____ (YY) Reference Number: _____

Application Fee: _____ Cash Cheque _____

Interview Date: _____ Interviewer: _____

Remarks: _____

Status: Rejected Accepted

Student Number: _____

Registrar: _____ Date: _____

Principal: _____ Date: _____